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Abstract (en)
In the compressor aggregate, the compressed gas, loaded with oil, is led via a distributor into a pressure chamber (4) provided on the aggregate
housing (3). Wire screen elements (9) are arranged in the pressure chamber (4) before the outlet openings (8) of the distributor at a distance from
the latter. In order to achieve effective noise damping even without impairing the oil separation, a resonator chamber (6) is mounted as the distributor
on the pressure line (5) of the compressor (1). <IMAGE>

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Verdichteraggregat, bei dem das verdichtete mit Öl beladene Gas über einen Verteiler in eine an dem Aggregatgehäuse
(3) vorgesehene Druckkammer (4) geleitet wird. In der Druckkammer (4) sind vor den Austrittsöffnungen (8) des Verteilers im Abstand zu denselben
Siebdrahtkörper (9) angeordnet. Um ohne Beeinträchtigung der Ölabscheidung auch eine gute Geräuschdämfung zu erzielen, ist als Verteiler eine
Resonatorkammer (6) auf die Druckleitung (5) des Verdichters (1) aufgesetzt.
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